

Nomination for Board of Directors Membership
For Al Ramz Corporation PJSC



طلب ترشح لعضوية مجلس إدارة
شركة الرمز كوربوريشن للاستثمار والتطوير ش.م.ع

بيانات المرشح		Personal Details of the Candidate
الاسم:		Name:
Date of Birth: (dd/mm/yyyy)	الجنسية:	Nationality:
عنوان الإقامة بالكامل (العنوان وليس صندوق البريد فقط):		
المسمى الوظيفي الحالي:		Current Job Title:
رقم الهاتف المتحرك:	رقم تليفون العمل:	Work Tel. No.:
رقم بطاقة الهوية الإماراتية :		UAE Identity Card No. (if UAE Resident):
رقم جواز السفر وبلد الإصدار (إذا كان المرشح غير مقيم بدولة الإمارات العربية المتحدة):		Passport No. and Country of Issue (if non-UAE Resident):
عدد الاسهم المملوكة في الشركة:		Number of shares owned in the Company:
رقم المستثمر في سوق دبي المالي (إذا كان المرشح مسجل كمستثمر):		Investor Number on Dubai Financial Market (if registered as investor):
هل يوجد لديك أية أعمال بصورة مباشرة او غير مباشرة يشكل منافسة للشركة؟ لا ☐ نعم ، في حال كانت الإجابة نعم يرجى تزويدنا بالتفاصيل ☐		Do you have any direct or indirect business that constitutes competition for the company? ☐ No ☐ Yes , if yes please provide details
نوع العضوية المرشح لها (برجاء الاختيار بعلامة √)		
Type of Membership for Nomination (√ Tick Applicable)		
☐ Non-Executive Member ☐ عضو غير تنفيذي	☐ Independent Member ☐ عضو مستقل	☐ Executive Member ☐ عضو تنفيذي
المرفقات (برجاء الاختيار بعلامة √)		
Enclosures (√ Tick Applicable)		
أي من المستندات التالية مرفقة:		The following documents are enclosed:
☐ صورة من جواز السفر وبطاقة الهوية	☐ صورة من شهادة بحث الحالة الجنائية	☐ Copy of passport and the identity card
☐ صورة من السيرة الذاتية للمرشح		☐ Copy of the police clearance certificate
		☐ Copy of the candidate's curriculum vitae

Nomination for Board of Directors Membership
For Al Ramz Corporation PJSC



طلب ترشح لعضوية مجلس ادارة
شركة الرمز كوربوريشن للاستثمار والتطوير ش.م.ع

Current Memberships of the Candidate in the Boards of Other Companies (Whether or Not Listed) or in Committees of these Boards		عضوية المرشح الحالية في مجالس إدارات أو لجان تابعة لمجالس ادارة في شركات أخرى (سواء كانت مدرجة في سوق دبي ام لا)	
Company اسم الشركة	Main Activity النشاط الرئيسي	Type of Membership نوع العضوية	Membership of Committees عضوية اللجان

Undertaking (√ Tick Applicable)	إقرار (برجاء الاختيار بعلامة √)
☐ The candidate undertakes to comply with the provisions of the UAE Companies Law (Federal Decree by Law No. (32) of 2021 concerning Commercial Companies), its implementing resolutions and regulations and the Company's articles of association.	☐ يتعهد المرشح بالالتزام بأحكام قانون الشركات الاماراتي (المرسوم بقانون اتحادي رقم 32 لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية) ولوائحه النافذة ونظام الشركة الاساسي.
☐ The candidate undertakes to exercise his or her duties as expected by a prudent person.	☐ يتعهد المرشح بممارسة واجباته كما هو متوقع من شخص حريص.
☐ The candidate confirms that he/she has reviewed and understood the independency requirements / criteria as per Chairman of Authority's Board of Directors Decision. No. (3/R.M) of 2020 concerning approval of Public Joint Stock Companies' Governance Guide as amended.	☐ يؤكد المرشح بأنه اطلع على متطلبات الاستقلالية وفهمها وفقا لقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3 ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعديلاته من وقت لآخر.
☐ The candidate undertakes to comply with the provisions of Article (9) and (10) of the Chairman of Authority's Board of Directors Decision No. (3/R.M) of 2020 concerning Approval of Public Joint Stock Companies' Governance Guide as amended.	☐ يتعهد المرشح بالالتزام بأحكام المادة (9) والمادة (10) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3 ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعديلاته من وقت لآخر.

The Candidate: المرشح:

Name: الاسم:

Signature: التوقيع:

Date: التاريخ: